
ZÁPISKY Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 13. 1. 2014

1. Návrh Pravidel o organizaci studia

Probrali jsme některé pozměňovacı́ návrhy, které projednávala Legislativnı́ komise AS.

• Návrhy na snı́ženı́ počtu kreditů požadovaného po 1. semestru Bc. studia. Stanovisko: spı́še proti.
• Návrhy na snı́ženı́ minimálnı́ho počtu kreditů pro postup do 5.-7. ročnı́ku Bc. studia na 180 a 4.-5. ročnı́ku

NMgr. studia na 120. Stanovisko: návrh je prakticky irrelevantnı́.
• Návrhy na rozvolněnı́ skládánı́ SZZ (možnost zapisovat se na obhajobu a ústnı́ část zvlášt’ a v libovolném

pořadı́): Stanovisko: zásadně proti.

Přı́štı́ schůzka: 10. února 2014 v Milence

Michal Kulich
31. 1. 2014
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